
Referat bestyrelsesmøde torsdag d.28/5 2020 
 
Til stede: Martin, Thomas, Ceren, Tanja, Loa, Johanne og Katrine (referent) 
 

1) Ændringer i skolestruktur 
Der er to ændringer i spil, hvor vi kan indgive høringssvar. 
 
“Ændringer af skoledistrikter til skoleåret 2020/2021” 
Handler om en mindre ændring i ruder 

Martins bekymring: fremtidsudsigter i børnetallet er, at grunddistriktet er stigende, vi 
ønsker ikke fem spor. Vi vil gerne fastholde, at RMG kan blive 4-spors.  
 
Vi foreslår derfor, at man opjusterer i Nørre fælled, da det er mere langsigtet. 
Og bemærker at alle ændringer i ruder tab i indskrivning til folkeskolen 
Og foreslår, at vi vil gerne inddrages i at lave en større mere langsigtet plan for 
ændringen af skoledistrikter. 
[bemærk at høringssvaret ikke blev sendt pga. misforståelse af svarfrist] 

 
“Skolestruktur i fire bydele med nye skoler” 
Handler om, at den nye skole i de gamles by bliver en del Guldberg Skole. 

o Vi sender ikke nyt høringssvar, da vi har afgivet et høringssvar, der allerede er 
skrevet ind i indstillingen 

o Vi har en bekymring for, at den bliver ‘for’ attraktiv, men vi mener, at vi først kan 
handle på den bekymring og skabe et grundlag for at godt samarbejde med RMG’s 
udskoling (som der er lagt op til) ifm. med næste skridt i processen. 

o Bestyrelsen deltager i det kommende dialogmøde 
 

2) Souschef stilling 
Udkastet diskuteres. Loa skriver vores forslag ind i det fremlagte udkast til jobopslag, og 
Martin laver endelig version. Loa, Linn og Johanne deltager i ansættelsessamtaler. 

 

3) Klubtilbud 
Martin har hørt utilfredshed med klubtilbuddet fra forældrene i længere tid. Børnene falder 
fra. Det er også skolens fordel, hvis klubben er attraktiv.  
Der har været samarbejdsproblemer ifm. klubtilbuddet under coronaperioden. Mikala er 
orienteret. 
 
Forældrerepræsentanterne kan sagtens genkende billedet, men supplerer med, at der også 
er nogen, der er glade for klubben . 
Det diskuteres, hvad det er, der gør, at en klub er attraktiv. Eksempel fra Vesterbro 
Ungdomsgård. Vi oplever, at forældrene egentlig gerne vil støtte op om klubben, men 
problemet er, at børnene ikke vil gå der. Hvorfor? Vi må spørge dem… 
 
Vi aftaler, at vi indhenter erfaringer fra andre forældre og de større børn på skolen. Både det 
gode og det dårlige. Skolebestyrelsen på Nørrebro Park Skole indhenter det samme. Derefter 



sender vi det til Mikala Hoff. Formålet er at komme med konstruktive input, vi ønsker ikke at 
‘kuppe’ klubben. 
 
Ceren spørger i 6.C 
Loa , 3.årgang 
Johanne, 4. årgang 
Katrine, 5. årgang 
Katrine samler input.  
Send til Katrine inden d.18/6 

 

4) Lidt kommunikation 
Mere på hjemmesiden under Skolebestyrelsen. Referater, høringssvar osv. 
Vi er interesserede i, at forældrene er engageret i vores arbejde, så vi skal være tydeligere. 
Det tager vi op som selvstændigt punkt næste år. 

 

5) Status og eventuelt 
 
Corona, status og erfaringer 
RG2 åbning er gået godt – det er taget godt imod af elever og lærere. Et reelt skoletilbud fra 
8-13. Børnene trives, færre skift osv. Stor stor ros til lærerne!  
 
Hvilke erfaringer fra coronaperioden kan vi tage med ind i den normale skole? 
Ikke fuldt overblik endnu, men  

- det er særlig de mange lærerskift, der er en udfordring for mange. Men det er et dilemma 
ift. at lærerne skal være linjefagsuddannet.  

- fokus på bevægelse i undervisningen er blevet bedre i coronatiden. Det har tidligere været 
en udfordring at få det ind i undervisningen. 

- Der har været et markant fald i konflikter, hvor Martin er involveret under coronatiden. 
 
Hvad kan vi lære af undervisningen på rollespilsefterskolen – hvordan kan de tilrettelægge 
undervisningen inden for lovens rammer? 
 
Det aftales, at Martin og Thomas står for at lave en proces i efteråret, hvor ledelsen og 
lærerværelset arbejder struktureret på, hvordan de gode erfaringer fra coronatiden kan 
indarbejdes i en almindelig hverdag.  
 
Sikre skoleveje 
Der har været debat. Martin er blevet indkaldt til møde, men datoen er ikke meldt. Der skal 
laves en liste, som Martin kan tage med til mødet, så det er tydeligt, hvad vi ønsker ift. sikre 
skoleveje.  Martin inviterer en deltager fra TMF til at deltage på et SB møde, så vi kan have en 
direkte dialog. 
 
Madskole 
Martin orienterer skolens forældre om status under coronaperioden. 



Og fortæller i øvrigt at der er fokus på elevernes rolle i madskolen. Der er fx ansat i ny kok til 
hjælp. Elevernes rolle i madskolen diskuteres. Skulle man hellere kalde det en køkkenskole? 
Der er fortsat mange gode ting ved elevernes deltagelse! 
 
Johanne skriver årsberetning. 
 

6) Mødedatoer 
Årets første møde: Onsdag 2/9 2020 

 

Dagsorden onsdag d.2/9 2020 
1) Sikker skolevej 

Johanne kontakter Anette (?) og sender hendes skriv til forvaltningen om sikre skoleveje ud 
til os andre. Martin giver en status på kontakten til vedkommende fra TMF, der evt. 
deltager eller skal deltage i mødet.  
 
 

2) Klub 
Katrine har opsamlet input før sommerferien og fremlægger det samlede input. Derudover 
en status på hvad der sker i Nørrebro Park Skole. 

 
3) Status for proces for coronaerfaringer.  

Martin orienterer om, hvordan de vil lave en proces for at få erfaringer fra coronaperioden 
ind i den normale skole. Hvad kan vi lære af coronaperioden?  
 

4) Lærernes rolle ift. ulovlig fraværsregistrering 
Ceren er tovholder. Orienterer sig ift andres praksis inden mødet, så vi har et grundlag at 
diskutere ud fra.  
 

5) Principper for længerevarende fravær 
Skolebestyrelsen skal udarbejde principper ekstraordinært længerevarende fravær.  
Ceren er tovholder og orienterer sig om andres praksis, så vi har et grundlag at diskutere 
ud fra.  
 
 
 

 


